

Еженедельник новостей МДС, 20-24 января 2020

IBC Weekly News, January 20-24, 2020

20 января

Участники [внеочередного заседания](#) Совета по развитию бизнеса и предпринимательства при Торага ЖК КР рассмотрели законопроект об изменениях в Налоговый кодекс КР.

23 января

В Минсельхозе обсудили с бизнес-сообществом нормативы стоимости [возмещения сельхозпотерь](#) при предоставлении земельных участков без перевода сельхозугодий в другую категорию.

24 января

В Минэкономики прошла встреча по идентификации потенциальных бизнес-проектов, реализуемых в рамках [проекта ПРООН](#).

В [Аппарате Президента КР](#) обсудили подготовку к заседанию Комитета по развитию промышленности и предпринимательства КР при НСУР КР, посвященное защите инвестиций.

January 20

The [extraordinary meeting](#) of the Business and Entrepreneurship Development Council under the Parliament Speaker considered the bill on amendments to the Tax Code.

January 23

The Agriculture Ministry discussed with the business community the cost of [compensation for losses](#) of agricultural production when providing land without transfer of agricultural land into another category.

January 24

The Economy Ministry hosted a meeting on identification of potential business projects being implemented as part of the [UNDP project](#) on capacity building for SD finance in CIS region.

The [President's Office](#) discussed the preparations for the meeting of the Industry and Entrepreneurship Development Committee under the National Sustainable Development Council. The meeting will focus on investment protection.

Объявления

2-5 февраля Торгово-промышленная палата КР и бизнес-ассоциация JIA проведут [бизнес-форум в городе Винница](#) (Украина).

19 февраля в Измире, Турция, состоится [HORECA FAIR](#), 5-я Международная выставка гостиничного оборудования, технологий гостиничного бизнеса.

Announcements

On February 2-5, the Chamber of Commerce and Industry of the Kyrgyz Republic and the JIA Business Association will hold a [business forum in Vinnitsa](#) (Ukraine).

The 5th International Exhibition of Hotel Equipment, Hotel Business Technologies. [HORECA FAIR](#), will be held on February 19 in Izmir, Turkey.

Новости членов МДС

[MegaCom](#) успешно протестировала [технологии eSIM](#), позволяющую подключаться к сети мобильного оператора без физической SIM-карты стандарта USIM.

[Банк Азии](#) проведет весной республиканскую олимпиаду по финансам и экономике среди

News from IBC members

[MegaCom](#) has successfully tested eSIM technology, which allows you to connect to a mobile operator's network without using a USIM standard SIM card.

[Bank of Asia](#) will hold in spring 2020 the Olympiad in Finance and Economics among

студентов и молодых профессионалов «[Банк Азии — FinOlimp 2020](#)».

students and young professionals "[Bank of Asia - FinOlimp 2020](#)".

Правовой обзор

Law review

МДС подготовил [еженедельный обзор](#) наиболее важных изменений в законодательстве КР за **20-24 января**.

IBC has compiled a [weekly review](#) for **January 20-24, 2020** about the most important changes in the Kyrgyz legislation.

Дайджест СМИ

Weekly media digest

Представляем [дайджест СМИ](#) за **20-26 января**: экономика, финансы, бизнес, инвестиции.

IBC presents you a [weekly media digest](#) for **January 20-26, 2020** on economy, business and investment.

В этом выпуске:

In this issue:

- [Итоги Совбеза](#) по обсуждению борьбы с коррупцией: критика и выговоры
- За два года Кыргызстан достиг неплохих результатов в [росте ВВП](#) — 4,5%. В 2020 году кабмин поставил цель достичь уровня в 5%.
- Четверть экономики Кыргызстана находилась в тени в 2018 году, — [исследование Нацстаткома](#)
- Узбекистан в 2019 году освоил [\\$12,1 млрд. иностранных инвестиций](#) и кредитов
- Как изменился [госдолг Кыргызстана](#) с начала прошлого года
- "[Каракол](#)" [попал в топ-10](#) лучших горнолыжных курортов СНГ

- Results of the [Security Council discussion](#) on the fight against corruption: criticism and reprimands
- For two years, Kyrgyzstan has achieved good results in [GDP growth](#) - 4.5%. In 2020, the Cabinet set a goal to reach the level of 5%.
- A quarter of the Kyrgyz economy was in the shadow in 2018, - [study by the National Statistical Committee](#)
- Uzbekistan disburses [\\$12.1 billion of foreign investments](#) and loans in 2019
- How the state [debt of Kyrgyzstan](#) has changed since the beginning of last year
- [Karakol hits the top 10](#) best ski resorts in the CIS

События на 27-31 января

Events for January 27-31, 2020

30 января

Презентация проекта USAID по развитию предпринимательства и бизнес-среды (FGI).

January 30

Presentation of the FGI USAID project.

31 января

Круглый стол «Национальная система квалификаций: основа для развития человеческого потенциала в КР». Справки по тел.: 0555 255 025, 613 876.

January 31

Roundtable "National qualifications system: the basis for the human potential development in the Kyrgyz Republic". Tel.: 0555 255 025, 613 876.

Если Вы хотите включить Ваших коллег в наши рассылки, пожалуйста сообщите нам их электронные адреса. Наши предыдущие выпуски Еженедельника новостей доступны по [ссылке](#).

Please let us know if you would like to include your colleagues' e-mails into our mailing list. Our previous Weekly News issues are available [here](#).



Copyright © 2018 International Business Council, All rights reserved.
You're receiving this email because of your relationship with International Business Council.
